
PROTOKÓŁ Nr 28
z XXVIII sesji Rady Miasta Marki, 

która odbyła się w dniu 27 kwietnia 2005 roku

O godzinie 1300 XXVIII sesję Rady Miasta Marki otworzyła Przewodnicząca Maria
Przybysz – Piwko. Przywitała stałych członków Rady oraz przybyłych gości. Po stwierdzeniu
quorum (lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 do protokołu)
przedstawiła porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji z dnia 16 marca 2005 roku.
5. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji z dnia 13 kwietnia 2005 roku.
6. Informacja o pracy Burmistrza od  7 marca do 15 kwietnia 2005 roku (Druk nr 219).
7. Rozpatrzenie  Sprawozdania Burmistrza Miasta  Marki  z  wykonania budżetu  miasta

Marki za 2004 rok (Druk nr 211):
a) przedstawienie  przez  Burmistrza  Miasta  Marki  Sprawozdania  z  wykonania

budżetu miasta Marki za 2004 rok,
b) zapoznanie  się  z  opinią  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w  Warszawie  w

sprawie Sprawozdania,
c) zapoznanie się z opinią Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki,
d) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku o

udzielenie absolutorium,
e) dyskusja,
f) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium.

2. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  realizacji  przedsięwzięcia  „Rozbudowa
sieci wodociągowej na terenie Miasta Marki” (Druk 221).

3. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Miasta Marki w
okresie od 1 czerwca 2005 roku do 31 maja 2006 roku (Druk nr 213).

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i
modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i  urządzeń  kanalizacyjnych  będących  w
posiadaniu  Wodociągu  Mareckiego  Spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  w
Markach na lata 2005 – 2007 (Druk nr 220).

5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXV/185/2005 Rady Miasta
Marki z dnia 9 lutego 2005 roku w sprawie budżetu miasta Marki na 2005 rok (Druk
nr 222).

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny
na  rzecz  Skarbu  Państwa  udziału  ¼  części  w  prawie  własności  zabudowanej
nieruchomości gruntowej (Druk 208). 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola Miejskiego Nr 1
w Markach (Druk 210).

8. Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego
Warszawa – Praga w Warszawie (Druk 218).

9. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wsparcia  inicjatywy  rozwoju  ruchu
rowerowego w aglomeracji warszawskiej (Druk nr 217).

10. Interpelacje i zapytania radnych.
11. Sprawy różne.
12. Zamknięcie posiedzenia.
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Pkt 3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  złożył  wniosek  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  punktu  7
„Rozpatrzenie Sprawozdania Burmistrza Miasta Marki z wykonania budżetu miasta Marki za
2004 rok (Druk nr 211)...”. 
Burmistrz wyjaśnił, że podjęcie uchwały w sprawie absolutorium jest możliwe po zapoznaniu
się  Rady  Miasta  z  opinią  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  dotyczącą  wniosku  Komisji
Rewizyjnej o udzielenie, lub nieudzielenie absolutorium burmistrzowi, co wynika z art. 18a
ust.  3 ustawy o samorządzie  gminnym. Do dnia sesji  Regionalna Izba Obrachunkowa nie
sporządziła w/w opinii.                

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie wniosku Burmistrza o
zdjęcie  z  porządku  obrad  sesji  punktu  7  „Rozpatrzenie  Sprawozdania  Burmistrza  Miasta
Marki z wykonania budżetu miasta Marki za 2004 rok (Druk nr 211)...”. 

Głosowanie
za przyjęciem wniosku – 8  
przeciw – 2
wstrzymujących się – 3 
Dwóch radnych nie wzięło udziału w głosowaniu.

Wniosek został przyjęty.

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji z dnia 16 marca 2005 roku.
5. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji z dnia 13 kwietnia 2005 roku.
6. Informacja o pracy Burmistrza od  7 marca do 15 kwietnia 2005 roku (Druk nr 219).
7. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  realizacji  przedsięwzięcia  „Rozbudowa

sieci wodociągowej na terenie Miasta Marki” (Druk 221).
8. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Miasta Marki w
okresie od 1 czerwca 2005 roku do 31 maja 2006 roku (Druk nr 213).

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i
modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i  urządzeń  kanalizacyjnych  będących  w
posiadaniu  Wodociągu  Mareckiego  Spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  w
Markach na lata 2005 – 2007 (Druk nr 220).

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXV/185/2005 Rady Miasta
Marki z dnia 9 lutego 2005 roku w sprawie budżetu miasta Marki na 2005 rok (Druk
nr 222).

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny
na  rzecz  Skarbu  Państwa  udziału  ¼  części  w  prawie  własności  zabudowanej
nieruchomości gruntowej (Druk 208). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola Miejskiego Nr 1
w Markach (Druk 210).

13. Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego
Warszawa – Praga w Warszawie (Druk 218).
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14. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wsparcia  inicjatywy  rozwoju  ruchu
rowerowego w aglomeracji warszawskiej (Druk nr 217).

15. Interpelacje i zapytania radnych.
16. Sprawy różne.
17. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt 4. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji z dnia 16 marca 2005 roku.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła  głosowanie w sprawie przyjęcia
protokołu Nr 26 z XXVI sesji Rady Miasta Marki z dnia 16 marca 2005 roku.

Głosowanie
za przyjęciem protokołu –  10
przeciw – 0
wstrzymujących się – 4  
Jeden radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Protokół z XXVI sesji Rady Miasta Marki z dnia 16 marca 2005 roku został przyjęty.
  
Pkt 5. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji z dnia 13 kwietnia 2005 roku.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła  głosowanie w sprawie przyjęcia
protokołu Nr 27 z XXVII sesji Rady Miasta Marki z dnia 13 kwietnia 2005 roku.

Głosowanie
za przyjęciem protokołu – 11
przeciw – 0
wstrzymujących się – 2  
Dwóch radnych nie wzięło udziału w głosowaniu.

Protokół z XXVII sesji Rady Miasta Marki z dnia 13 kwietnia 2005 roku został przyjęty.

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu przedstawicielom rodziców dzieci uczęszczających do
Szkoły Podstawowej Nr 4 w Markach, którzy wystosowali pismo do Rady Miasta Marki w
sprawie przyspieszenia rozbudowy sali gimnastycznej w tej szkole.
Rodzice powiedzieli m.in, że istniejąca sala gimnastyczna jest bardzo mała; ściany i sufit są
porośnięte grzybem, co jest bardzo szkodliwe dla dzieci spędzających w tej sali wiele godzin.
Pismo rodziców stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Radni nie podjęli dyskusji w tej sprawie.

Pkt 6. Informacja o pracy Burmistrza od  7 marca do 15 kwietnia 2005 roku (Druk nr 219).

Burmistrz  Janusz  Werczyński  przedstawił  informację  z  działalności  Burmistrza  za  okres
od  7 marca  do 15 kwietnia 2005 (informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu).
Burmistrz udzielił również odpowiedzi na pytania sformułowane przez radnych: Bogusława
Dąbkowskiego, Tadeusza Skłodowskiego i Roberta Tankiewicza.
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Pkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie realizacji przedsięwzięcia „Rozbudowa sieci
wodociągowej na terenie Miasta Marki” (Druk 221).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  szczegółowo  omówił  projekt  uchwały  oraz  załącznik  do
uchwały zawarty w Druku 225 (Druk 225 stanowi załącznik nr 5 do protokołu).

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała  projekt  uchwały zawarty w
Druku 221.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w
sprawie realizacji przedsięwzięcia „Rozbudowa sieci wodociągowej na terenie Miasta Marki”.

Głosowanie
za podjęciem uchwały – 14 
przeciw – 0
wstrzymujących się – 0
Jeden radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXVIII/201/2005 i  stanowi  załącznik  nr  6  do
protokołu.

Pkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie
w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Miasta Marki w okresie od 1 czerwca
2005 roku do 31 maja 2006 roku (Druk nr 213).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Wniosek o zatwierdzenie taryf oraz warunków rozliczeń za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i
zbiorowe odprowadzanie ścieków stanowi załącznik nr 8 do protokołu.   

Burmistrz  Janusz  Werczyński  przedstawił  powody uzasadniające  podjęcie  w/w  uchwały.
Podkreślił,  że  w  projekcie  uchwały  cena  wody  pozostaje  bez  zmian.  Proponowana  jest
podwyżka o 61 groszy, czyli 4 zł brutto w Grupie I – za 1m3 ścieków wprowadzanych do sieci
kanalizacyjnej  –  oraz  o  99  groszy,  czyli  3,64  zł  brutto  w  Grupie  II –  za  1m3 ścieków
wtłaczanych bezpośrednio do przewodu tłocznego.

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała  projekt  uchwały zawarty w
Druku 213.

Pan  Kajetan  Specjalski  Dyrektor  Zarządu Spółki  z  o.o.  „Wodociąg  Marecki”  przedstawił
kalkulację  cen  i  stawek  opłat  oraz  odpowiedział  na  szereg  pytań sformułowanych  przez
radnych. Podkreślił, że dla czteroosobowej rodziny koszt z tytułu odbioru ścieków wzrośnie o
ok. 7 zł miesięcznie.

W dyskusji głos zabrali: Bogusław Dąbkowski,  Tadeusz Skłodowski, Elżbieta Świniarska,
Agata Świstowska, Burmistrz Janusz Werczyński.
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Radny Tadeusz Skłodowski złożył wniosek o zmianę stawek cen ścieków w obu grupach:
- Grupa I – 3,50 zł brutto
- Grupa II – 3,- zł brutto

Burmistrz  Janusz  Werczyński  wyjaśnił, że  taryfy ustala  przedsiębiorstwo wodociągowe, a
Rada Miasta zatwierdza lub nie, przedstawione taryfy. 

W  związku  z  wyjaśnieniem  Burmistrza  Tadeusz  Skłodowski  wycofał  swój  wniosek  i
jednocześnie złożył nowy wniosek o odrzucenie projektu uchwały zawartej w Druku 213.

Radna  Agata  Świstowska  złożyła  wniosek  o  przełożenie  głosowania  nad  tym projektem
uchwały na następną sesję Rady Miasta Marki.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała  pod głosowanie wniosek złożony
przez radną Agatę Świstowską.

Głosowanie
za przyjęciem wniosku – 4 
przeciw – 11
wstrzymujących się – 0 

Wniosek został odrzucony.

Przewodnicząca  Rady  Maria  Przybysz  –  Piwko  poddała  pod  głosowanie  złożony  przez
radnego Tadeusza Skłodowskiego wniosek o odrzucenie projektu uchwały zawartej w Druku
213.

Głosowanie
za przyjęciem wniosku – 3  
przeciw – 11
wstrzymujących się – 1 

Wniosek został odrzucony.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w
sprawie zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe zaopatrzenie  w wodę i  zbiorowe  odprowadzanie
ścieków na terenie Miasta Marki w okresie od 1 czerwca 2005 roku do 31 maja 2006 roku
(Druk nr 213).

Głosowanie
za podjęciem uchwały –  10
przeciw – 2
wstrzymujących się – 3

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXVIII/202/2005 i  stanowi  załącznik  nr  9  do
protokołu.
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Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i
modernizacji  urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu
Wodociągu Mareckiego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Markach na lata 2005 –
2007 (Druk nr 220).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński uzasadnił potrzebę podjęcia uchwały, omówił plan rozwoju i
modernizacji  urządzeń wodociągowych i  kanalizacyjnych w roku 2005,  2006 i  2007 oraz
zgłosił  autoporawkę  polegającą  na  usunięciu  ostatniej  kolumny w  załączniku,  która  jest
powtórzeniem czwartej kolumny.

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała  projekt  uchwały zawarty w
Druku 213.

W  dyskusji  głos  zabrali:  Bogusław  Dąbkowski,  Kazimierz  Kędzierski,  Grzegorz
Młodzianowski,   Tadeusz  Skłodowski,  Agata  Świstowska,  Bogdan Trzemecki,  Burmistrz
Janusz Werczyński.

Szczegółowych wyjaśnień udzielił  Pan Kajetan Specjalski  Dyrektor Zarządu Spółki  z  o.o.
„Wodociąg Marecki”.
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w
sprawie uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i
urządzeń  kanalizacyjnych  będących  w  posiadaniu  Wodociągu  Mareckiego  Spółka  z
ograniczoną odpowiedzialnością w Markach na lata 2005 – 2007 (Druk nr 220).

Głosowanie
za podjęciem uchwały – 14 
przeciw – 0
wstrzymujących się – 1 

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXVIII/203/2005 i  stanowi  załącznik  nr  11  do
protokołu.

Pkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXV/185/2005 Rady Miasta
Marki z dnia 9 lutego 2005 roku w sprawie budżetu miasta Marki na 2005 rok (Druk nr 222).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Burmistrz  Janusz Werczyński przedstawił  informacje o zmianach zawartych w Druku 222
(pisemna informacja stanowi  załącznik  nr 13 do protokołu).  Poinformował również,  że  w
Druku 224 (oznaczone  tłustym drukiem) zostały wprowadzone kolejne propozycje zmian w
budżecie,  w  związku  ze  zgłoszonymi  przez  Referaty Urzędu  uzasadnionymi  potrzebami.
Burmistrz szczegółowo wyjaśnił różnice pomiędzy Drukiem 222 i  224 (Druk 222 stanowi
załącznik nr 14 do protokołu). 

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała  projekt  uchwały zawarty w
Druku 222.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.
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Przewodnicząca  Rady Maria  Przybysz –  Piwko  poddała  pod  głosowanie projekt  uchwały
zmieniającej uchwałę nr XXV/185/2005 Rady Miasta Marki z  dnia 9 lutego 2005 roku w
sprawie budżetu miasta Marki na 2005 rok (Druk nr 224).

Głosowanie
za podjęciem uchwały –  12
przeciw – 0
wstrzymujących się – 3

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXVIII/204/2005 i  stanowi  załącznik  nr  15  do
protokołu.

Pkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny
na rzecz Skarbu Państwa udziału ¼ części w prawie własności zabudowanej nieruchomości
gruntowej (Druk 208). 

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Burmistrz  Janusz Werczyński przedstawił  projekt  uchwały. Wyjaśnił, że darowizna będzie
dokonana na rzecz Skarbu Państwa z przeznaczeniem na siedzibę Komisariatu Policji.

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała  projekt  uchwały zawarty w
Druku 208.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w
sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Skarbu Państwa udziału ¼ części
w prawie własności zabudowanej nieruchomości gruntowej (Druk 208). 

Głosowanie
za podjęciem uchwały –  14
przeciw – 0
wstrzymujących się – 1

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXVIII/205/2005 i  stanowi  załącznik  nr  17  do
protokołu.

Pkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola Miejskiego Nr 1
w Markach (Druk 210).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił wystąpienie Dyrektora Przedszkola Miejskiego Nr
1 w Markach w sprawie nadania imienia placówce (kopia wystąpienia stanowi załącznik nr 19
do protokołu). 
Burmistrz zgłosił  autoporawkę, aby § 1 otrzymał brzmienie: „Dokonuje się zmiany nazwy
Przedszkola  Miejskiego  nr  1  w  Markach  nadając  mu  nową  nazwę  o  treści:  Przedszkole
Miejskie nr 1 w Markach „Wesoły skrzat”.”
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Komisja  Oświaty, Kultury i  Sportu  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały zawarty w
Druku 210.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w
sprawie zmiany nazwy Przedszkola Miejskiego Nr 1 w Markach (Druk 210).

Głosowanie
za podjęciem uchwały –  15
przeciw – 0
wstrzymujących się – 0

Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XXVIII/206/2005 i stanowi załącznik nr
20 do protokołu.

Pkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego
Warszawa – Praga w Warszawie (Druk 218).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko odczytała pismo Prezesa Sądu Okręgowego w
Warszawie  w sprawie dokonania wyboru dwóch ławników do Sądu Okręgowego Warszawa
–  Praga  w  Warszawie  oraz  dwóch ławników  do  Sądu Pracy i  Ubezpieczeń  Społecznych
(pismo stanowi załącznik nr 22 do protokołu). 

Radna  Agata  Świstowska,  członek  zespołu  opiniującego  kandydatów  na  ławników,
poinformowała, że wpłynęło tylko jedno zgłoszenie kandydata na ławnika i odczytała opinię
komisji.
 
Opinia stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Maria  Przybysz – Piwko zarządziła  wybór Komisji  Skrutacyjnej do
przeprowadzenia  tajnego  głosowania  w  sprawie  wyboru  ławnika  do  Sądu  Okręgowego
Warszawa – Praga w Warszawie.

Jako kandydatów na członków Komisji Skrutacyjnej zgłoszono następujących radnych:
1. Paweł Chojnowski – wyraził zgodę
2. Bogusław Dąbkowski – wyraził zgodę
3. Maria Przybysz – Piwko – wyraziła zgodę 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia tajnego głosowania w sprawie wyboru
ławnika do Sądu Okręgowego Warszawa – Praga w Warszawie.
Po zebraniu kart do głosowania i krótkiej przerwie protokół Komisji  Skrutacyjnej odczytał
Paweł Chojnowski – protokół stanowi załącznik do uchwały w sprawie wyboru ławników do
Sądu Okręgowego Warszawa – Praga w Warszawie.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w
sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego Warszawa – Praga w Warszawie (Druk 218).
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Głosowanie
za podjęciem uchwały – 15 
przeciw – 0
wstrzymujących się – 0

Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XXVIII/207/2005 i stanowi załącznik nr
24 do protokołu. Karty do głosowania zostały załączone do uchwały.

Pkt  14.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wsparcia  inicjatywy  rozwoju  ruchu
rowerowego w aglomeracji warszawskiej (Druk nr 217).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko przypomniała, że inicjatywa Rady Dzielnicy
Targówek m.st. Warszawy dostosowania warszawskich dróg i mostów do ruchu rowerowego
poprzez  wdrożenie  rozwiązań  umożliwiających  połączenia  pomiędzy  dzielnicami  m.  st.
Warszawy i  sąsiednimi gminami była analizowana we wszystkich Komisjach Rady Miasta
Marki, gdzie otrzymała pozytywną opinię.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w
sprawie wsparcia inicjatywy rozwoju ruchu rowerowego w aglomeracji warszawskiej (Druk
nr 217).

Głosowanie
za podjęciem uchwały –  15
przeciw – 0
wstrzymujących się – 0

Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XXVIII/208/2005 i stanowi załącznik nr
26 do protokołu.

Pkt 15. Interpelacje i zapytania radnych.

Wpłynęły dwie interpelacje.

Przewodnicząca  Rady Maria  Przybysz  –  Piwko  odczytała  interpelację  radnego  Tadeusza
Skłodowskiego  (interpelacja  stanowi  załącznik  nr  27  do  protokołu)  oraz  udzieloną  przez
Burmistrza odpowiedź na interpelację (odpowiedź stanowi załącznik nr 28 do protokołu).

W  związku  z  w/w  interpelacją  radna  Teresa  Sobolewska  poinformowała,  że  złożyła
interpelację  w  sprawie  stwierdzenia  ważności  jej  mandatu  i  oczekuje  jednoznacznej
odpowiedzi.  

Burmistrz  Janusz  Werczyński stwierdził,  że  nie  może  udzielić  jednoznacznej  odpowiedzi
m.in. dlatego, że nie ma dostępu do danych, które pozwoliłyby na sformułowanie takiej opinii.
Zaproponował, aby radni mający wątpliwości co do ważności swojego mandatu wystąpili do
podmiotu zewnętrznego np. Wojewody Mazowieckiego o wydanie opinii w tej sprawie.
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W  dyskusji  głos  zabrali:  Paweł  Chojnowski,  Kazimierz  Kędzierski,  Teresa  Sobolewska,
Tadeusz Skłodowski, Agata Świstowska, Robert Tankiewicz, Burmistrz Janusz Werczyński,
Zastępca Burmistrza Krzysztof Wnuk. 

Przewodnicząca  Rady Maria  Przybysz –  Piwko  odczytała interpelację  radnego Grzegorza
Młodzianowskiego (interpelacja stanowi załącznik nr 29 do protokołu) oraz udzieloną przez
Burmistrza odpowiedź na interpelację (odpowiedź stanowi załącznik nr 30 do protokołu).

W  dyskusji  głos  zabrali:  Paweł  Chojnowski,  Bogusław  Dąbkowski,  Agata  Świstowska,
Burmistrz Janusz Werczyński.

Pkt 16. Sprawy różne.

1.Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poinformowała, że wpłynęła uchwała Nr
83/K/05 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 13 kwietnia 2005
roku (uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu).

2.Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poinformowała, że wpłynęła uchwała Nr
84/K/05 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 13 kwietnia 2005
roku (uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu).

3.Przewodniczący  Komisji  Zdrowia,  Opieki  Społecznej,  Bezpieczeństwa  Publicznego  i
Ochrony Środowiska Paweł Chojnowski poinformował, że na posiedzeniu w dniu dzisiejszym
Komisja  rozpatrywała  sprawę  tzw.  „becikowego”  i  zdecydowała,  że  sprawa  ta  będzie
przeanalizowana przez Radców Prawnych Urzędu Miasta Marki i w formie projektu uchwały
powróci pod obrady Komisji. 

4.Przewodnicząca  Rady  Maria  Przybysz  –  Piwko  poinformowała,  że  Stowarzyszenie
„Towarzystwo Przyjaciół Marek” złożyło:

- wniosek w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Marki (wniosek stanowi
załącznik nr 33 do protokołu),

- projekt Ordynacji Wyborczej do  Młodzieżowej Rady Miasta Marki (projekt stanowi
załącznik nr 34 do protokołu),

- projekt Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Marki (projekt stanowi załącznik nr 35 do
protokołu).

Przewodnicząca Rady skierowała projekty do zaopiniowania do Komisji Oświaty, Kultury i
Sportu Rady Miasta Marki.

5.  Radny Bogusław Dąbkowski złożył wniosek w sprawie  uczczenie Pamięci Ojca Świętego
Jana  Pawła  II  poprzez  umieszczenie  na  dużych  kamieniach  (w  ilości  4-6  sztuk)
ponadczasowych słów Papieża. Kamienie mogłyby być ustawione w parku lub innym często
odwiedzanym przez mieszkańców miejscu (wniosek stanowi załącznik nr 36 do protokołu).  

Rada Miasta Marki  pozytywnie odniosła się do wniosku. 

6.Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko odczytała pismo Komisji Oświaty, Kultury i
Sportu dotyczące zwołania z okazji Dnia Dziecka sesji Rady Miasta w dniu 18 maja 2005
roku, w której będzie uczestniczyła młodzież z mareckich szkół (pismo stanowi załącznik nr
37 do protokołu).  
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7.Przewodnicząca  Rady Maria  Przybysz – Piwko odczytała  pismo,  w którym mieszkańcy
osiedla Zieleniec nie wyrażają zgody na budowę kaplicy na  terenie rekreacyjnym przy ul.
Głównej (kopia pisma stanowi załącznik nr 38 do protokołu).  

8.Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko odczytała pismo Samorządu Uczniowskiego
przy Szkole Podstawowej Nr 4 w Markach, w którym uczniowie zwracają się z prośbą o
wykonanie na terenie miasta „Skate Parku” (pismo stanowi załącznik nr 39 do protokołu).

9.Radna Agata Świstowska poinformował, że złożyła pismo dotyczące skargi złożonej przez
Pana Macieja  Kryskiego (pismo stanowi załącznik nr 40 do protokołu). 

10.Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Małgorzata Babiuch – Hall odczytała odpowiedź na
zarzut  zgłoszony  przez  radnego  Tadeusz  Skłodowskiego,  że  Komisja  Rewizyjna  nie
uwzględniła w swej „Opinii o sprawozdaniu Burmistrza Miasta Marki z wykonania budżetu
za  2003  rok”  wyników  kontroli  wykorzystania  dotacji  budżetowych  dla  podmiotów
niepublicznych  przeprowadzonej  przez  Komisję  Budżetowo  –  Gospodarczą  (odpowiedź
stanowi załącznik nr 41 do protokołu).
  
Pkt 17. Zamknięcie posiedzenia.
 
O godzinie 1900 Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zamknęła XXVIII sesję Rady
Miasta Marki.

protokołowała
Małgorzata Mincberg
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